
Det utdanningsvitenskapelige fakultet 
Universitetet i Oslo 
 

Institutt for pedagogikk  
Postadr.: Postboks 1092 Blindern, 0317 Oslo 
Kontoradr.: Sem Sælands vei 7, Helga Engs 
hus, 5. etasje 

Telefon: 22 84 44 75 
Telefaks: 22 85 42 50 
postmottak@uv.uio.no 
www.uv.uio.no 
Org.nr.: 971 035 854 

 

Til Programrådet ved IPED 

Fra undervisningsleder 

Dato: 
21.09.2020  

 

  

  

REFERAT FRA PROGRAMRÅDSMØTE 5.oktober 2020 

Til stede: Tone Kvernbekk, Torill Strand, Vibeke Grøver, Hans Christian Arnseth, Anders Mørch, 

Joshua Lawrence, Stein Erik Ulvund, Henriette Bækken Haraldstad. 

Referent: Yngvild Dahl 

SAK  19/20 INNKALLING OG DAGSORDEN BLE GODKJENT 

SAK 20 /20 REFERAT FRA FORRIGE MØTE BLE GODKJENT 

 SAK 21/20 ORIENTERINGSSAKER 

 Status og plan for programevaluering av bachelorprogrammet ved Tone: 

Tone arbeider med egenevalueringsrapporten som vil være grunnlag for programevaluering ved 

eksternt panel.  I panelet skal følgende personer sitte: 

Lene Nyhus (INN) 

Katinka Lønne Christiansen (Cappelen Damm) 

Elodie Szygenda (student UDO) 

 Obligatorisk kurs i personvern- hva så? Hvordan blir dette belyst i øvrige emner i master og 

bachelor? UVs nettbaserte kurs er igangsatt og studentene i 3. semester har begynt å gjennomføre 

kurset. Det er knyttet til følgende emner 

PED4105, PED4307, PED4405, PED4506 og HEM4113.  

Personverngruppa ved IPED ønsker at temaet personvern (og forskningsetikk) også skal reflekteres i 

resten av studietilbudet og utfordrer programrådet til å diskutere hvordan vi kan sikre fokus på 

disse problemstillingene i hele studieløpet. 

 Kort info om oppstart av prosjekt for utvikling av praksiskomponenten på master i pedagogikk. 

Nærmere presentasjon vil komme på neste programrådsmøte. 

 

ORDINÆRE SAKER 

SAK F- 22/20 Evaluering av vårens emner 

 Evalueringsrapporter følger saken 
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Vedtak: Programrådet tok de innleverte evalueringene til etterretning. Undervisningsleder følger opp med  

tilbakemelding til emneansvarlige som ikke selv var til stede i møtet. 

SAK F-23/20 Revisjon at PED2102 Språk, flerspråklighet og tekstforståelse 

Vedtak: Programrådet vedtok de foreslåtte endringene i PED2102 

 

SAK F-24/20  Revisjon av PED4102 Språk, kommunikasjon og læring 

Vedtak: Programrådet vedtok de foreslåtte endringene i PED4102 

 

SAK f-25/20 Revisjon av PED4304 Forskningsforum 

Vedtak: Programrådet vedtok de foreslåtte endringene i PED2304 

 

SAK F-26/20 Revisjon av eksamen på emner i studieretningen KULA:  

Vedtak: Programrådet vedtok de foreslåtte endringene i 

 PED4401 Kunnskapsutvikling og læring i arbeidslivet, en innføring,  

 PED4403 Ekspertfellesskap og modeller for kunnskapsdeling 

 PED4404 Learning cultures, leadership and motivation i working life. 

SAK 27/20 Revisjon av litteratur for våren 2020 

Vedtak: Programrådet godkjente de foreslåtte endringene i litteraturen for følgende emner: 

PED1020 Metode 2 

PED3090 Bachelorfordypning i pedagogikk 

PED4102 Språk, kommunikasjon og læring 

PED4305 Tekstanalyse 

PED4306 Education, Equity and Social Jusice 

PED4402 Digitalisering av læring, kunnskapsdeling og kompetanseutvikling i arbeidslivet 

PED4403 Ekspertfellesskap og modeller for kunnskapsdeling 

PED4502 Sosiale medier og forskningsmetoder 

 

SAK 28/20 Diskusjonssak: Omfanget av undervisningen på masteremner 

Undervisningsleder innledet om saken. Kamil Øzerk har ønsket at programrådet skal diskutere forskjellen 

på timer til forelesninger på emnene PED4011 og PED4101 som begge går i første semester 

av studieretningen innen pedagogisk-psykologisk rådgivning på master i pedagogikk.  
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Tone Kvernbekk presiserte at programrådets ansvarsområde er studiekvalitet og rådet skal 

ikke gi rammer for ressursbruk i undervisning på emner. Emneansvarlig, nivåkoordinator og 

fagmiljøet/undervisningsgruppen for emnet skal legge en plan for undervisningsopplegget 

basert på de rammene som instituttledelsen har gitt for ressursbruk. Derfor er det ikke 

aktuelt at programrådet skal avgjøre konkret timebruk til forelesninger på disse to emnene 

i detalj. 

Imidlertid kan programrådet ta opp en prinsipiell diskusjon rundt ressursbruk sett i forhold 

til kvalitet. Det ble foreslått at ressursbruk kan være et tema i den planlagte saken om 

kvalitetsstandarder på neste programrådsmøte. Dette er sak som ble meldt inn av Torill 

Strand på møtet i juni. 

SAK 29/20 Påminnelse: Nytt programråd skal oppnevnes for den neste 4-års dekanperioden. Det er 

aktuelt med noen utskiftninger i programrådsmedlemmene, men også bra at noen 

fortsetter for å sikre kontinuitet.  For å kunne legge planer for vårens møter, er det 

hensiktsmessig at det er klart hvem som er nye medlemmer så tidlig som mulig. Vi tar sikte 

på en avklaring i forkant av programrådsmøtet den 16.11. 


